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Protokoll från styrelsemöte med Loftahammars Golfklubb och Loftahammars 

Golf AB den 14 november 2024 kl 19.00. 
 

Plats: LGK/digitalt 

Närvarande fysiskt:                  
Svante Gustafson, ordförande  

Claes Asklöf 

Ossian Nilsson 

Närvarande digitalt:  
Åsa Johansson 

Katarina Liden  

Susanne Thunholm 

Johan Grevelius 

Tommy Johansson 

Sara Stenbeck, sekreterare/klubbchef 

Frånvarande: 
Mikael Törnborg 

 

§68 Mötet öppnades av ordförande Svante Gustafson som hälsade alla välkomna. 

 

§69 Förslag till dagordning presenterades och godkändes.  

 

§70 Till sekreterare valdes Sara Stenbeck. 

 

§71 Till justeringsperson valdes Johan Grevelius. 

 

§72 Föregående protokoll gicks igenom och godkändes.  

 

§73 Klubbchefens rapport 

 

Den ekonomiska redogörelsen är endast baserad på försäljning och tar inte hänsyn till de 

inköp och andra kostnader vi haft förknippat till de olika kategorierna. 

Vi kommer att börja rekrytera till sommaren i början av året.  
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För att hålla en hög standard på vår bana finns det behov av fler timmar av greenkeeper. Just 

nu förbereds banan inför vintern. Adam och Anders har denna vecka jobbat med att lufta 

Fairway och justera spridare.  

Möte med Husqvarna är planerat till vecka 49.  

Diket mellan hål 2 och 5 är i dåligt skick. Dikets dåliga skick orsakar att avrinningen från Åkes 

damm inte fungerar på önskvärt sätt. Grävmaskin är beställt. 

 

§74 Budget 2025 
Diskussion fördes om budget 2025 och den ska uppdateras efter styrelsens beslut om 

höjning av avgifter för juniorer och seniorer. 100 000 läggs till i budgeten för service och 

underhåll för att förlänga livslängden på befintlig fairwayklippare. Det läggs också till 

förstärkning för att sköta banan. Styrelsen fattade beslut om att godkänna budgeten efter 

dessa förändringar. 

 

§75 Investeringsbudget 
Det finns behov av att köpa in nya golfbilar. Några av de vi använder är gamla och slitna. 

Styrelsen beslutade att köpa in två golfbilar. 

Den befintliga fairwayklipparen är sliten. Det behövs nya cylindrar och troligtvis även rullar. 

Alternativet är att investera i ny fairwayklippare. Den ligger med i investeringsbudgeten 

sedan tidigare. Det finns inte några fossilfria alternativ på marknaden ännu. Styrelsen 

bordlägger frågan. 

 

§76 Beslut om spelrättsavgifter för 2025 
Styrelsen beslutar att höja spelrättsavgifterna för 2025 med 200 kronor för seniorer och 100 

kronor för juniorer. Ingen höjning för knattar. 

 

§77 Kommunikation till medlemmar 

För att förbättra kommunikation till medlemmar bör det tas fram en kommunikationsplan. 

Ett förslag från styrelsen är att skicka ut ett medlemsbrev kvartalsvis.  

 

§78 Övriga frågor 
Julgransmingel 7/12 klockan 14.00 

Nästa möte: 16 januari 2025 klockan 19.00 

 
 

 

Svante Gustafson, ordförande  Johan Grevelius, justeringsperson 
 

 

Sara Stenbeck, sekreterare 

 
 


